



Medina Surgery Center

### ကျိပ်စုတစ်ဆိုင်ထွဲမေးစာတစ်ရဲတစ်ကျဲ (Financial Assistance Program)

Medina တစ်ကွဲတစ်ကါဝဲလီ (Medina Surgery Center)အံ သုညါဟ်ပနီဝဲ တစ်ကီတစ်ခဲလါ ဆူညုတစ်ကီတစ်ခဲလါတစ်ပလီသုညါပလီသးအပူအံ ဒုးကဲထီဝဲသု လါနကျိပ်စုအဂီနုလီ. ပအိဝဲအံ လါပကမေးစာပုဆါတဖ် ဒ်သိးအကဒီးနုဘု ဆူညုတစ်မေးစာ လါကီစာဖိဝဲ ဒီးကီစဲဝဲ အိဝဲကသုအဂီလီ. ပသးအိဝဲမေးစာ လါတစ်ကယုဒီးနုတစ်အိဝဲယါသုတဖ် လါအကမေးစာဟု နတစ်ကွဲတစ်ကါတစ်ဆါဟံခဲအဘူးအလဲနုလီ. နီနီနု, ပုဆါလါတစ်အိဝဲဒီးတစ်အုဂီသုတဖ် ကြားဝဲဘုဝဲဒီး တစ်မေးစာလီအဘူးအလဲအံနုလီ.

### ကျိပ်စုတစ်မေးစာ လါပုဆါတဖ် ဒီးအဟံဖိယိဖိတဖ်အဂီ (Financial Help for Patients and Their Families)

ပဟုဂီလီကျိပ်စုတစ်မေးစာ ဆူပုဆါလါတစ်အိဝဲဒီးတစ်အုဂီ ဒီးဒီးနုဘုတစ်အုဂီတလါတပုတဖ်နုလီ. တစ်အံမဲတစ်တိစာမေးစာအကလီ လါ Medina တစ်ကွဲတစ်ကါဝဲလီ (The Medina Surgery Center) ဟုဂီလီဝဲနုလီ. ပအိဝဲအံ ဒ်သိးပကမေးစာပုဆါတဖ်လါ ကဒီးနုဘု ဆူညုတစ်မေးစာ လါကီစာဖိဝဲ ဒီးကီစဲဝဲအဂီလီ. နဟုဂီနတစ်ကွဲတစ်ကါ တစ်ဆါဟံခဲအဘူးအလဲ တနီ မုတမုခဲလင် မုတနုဘုနု, Medina တစ်ကွဲတစ်ကါဝဲလီအံ-

- ကတဲဘုနု တစ်လီတစ်ကျဲ လါနဒီးနုဘုတစ်မေးစာသု လါနကဟု တစ်ကွဲတစ်ကါအဘူးအလဲအဂီ ဒီးနဒီးနုအီကသုဒ်လဲ.
- ကမေးစာ လါတစ်ယုထံနု တစ်ရဲတစ်ကျဲတဖ် လါနကြားဝဲဘုဝဲ.
- ကမေးစာ လါနကဆဲးလီမံဖဲ ကီစဲဝဲတစ်ရဲတစ်ကျဲ လါအဘုလီသးဒီးနတစ်လိဘု.

ဒ်သးနုထီဝဲသးလါ နဒီးနုဘုအဘူးအလဲအဖိခိနု, နကြားဝဲဘုဝဲသုဒီး —

- တစ်ကွဲထွဲကလီ
- တစ်မေးစာလီအဘူးအလဲ
- တစ်ဟုဂီအဘူးအလဲတစ်ရဲတစ်ကျဲ လါတစ်အိဝဲဒီးစုအအုဂီ

ပုဂံကိးဂၤ ဟ့ၣ်ဆူၣ်ချ့တၢ်ကွၢ်ထွဲအတၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤအဘျးအလဲတန့ၢ်ဘၣ်န့ၣ် ပန့ၢ်ပၢၢ်လီၤ. ပအိၣ်ဖဲအံၤ လၢပကဟ့ၣ်လီၤတၢ်ဃုထၢတဖၣ် ဒီးမၤစၢၤပုၤလၢ တအိၣ်ဒီးတၢ်အုၣ်ကီၤ မ့တမ့ၢ် ဒီးန့ၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤ တလၢတပျဲတဖၣ် ဒီးဒ်သိးကတိၤစၢၤမၤစၢၤတၢ်ဒ်ပုၤဆါအပုၤကတိၤခဲးန့ၢ်တၢ်တဖၣ်အသိးန့ၢ်လီၤ.

### တန့ၢ်တဘျီ ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၢ်ကျဲတဖၣ် (Annual Federal Poverty Guidelines)

ပုၤဆါအံၤ မ့ၢ်တတုၤထီၣ်ဘးဆူ ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်မၤစၢၤတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ လၢတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့တဖၣ် အနီၣ်ထီၣ်ဘၣ်န့ၣ်, Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါလီၢ်ခၢၣ်သးအံၤ ကဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘျးအလဲလၢပုၤဆါအဂီၢ် ဒီဖျိတၢ်စူးကါ တၢ်အဘျးအလဲနီၣ်ထီၣ် ဒီးသန့ၤထီၣ်သးလၢ ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၢ်ကျဲတဖၣ်အဖီခိၣ်န့ၣ်လီၤ. ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၢ်ကျဲတဖၣ် အံၤ တန့ၢ်ဘၣ်တန့ၢ်န့ၣ် စးထီၣ်သးဖဲ မုၢ်န့ၢ်မုၢ်သီလၢ တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤဖဲ ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဆဲးလီၤမံၤ (Federal Register) အပူၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကြးတၢ်ဘၣ် လၢတၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤ ဖဲမုၢ်န့ၢ်အဝဲန့ၣ် မ့တမ့ၢ် မုၢ်န့ၢ်အဝဲန့ၣ်ဝံၤအလီၢ်ခံအံၤ တၢ်ကဘၣ် စံၣ်ညီၣ်တံၢ်အီၤဒီဖျိ တၢ်န့ၢ်ကျဲလၢအသီတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤ မုၢ်န့ၢ်မုၢ်သီတဖၣ် လၢတချုးမုၢ်န့ၢ်မုၢ်သီအဝဲန့ၣ်န့ၣ် တၢ်ကြးစံၣ်ညီၣ်တံၢ်အီၤ ဒီဖျိတၢ်န့ၢ်ကျဲလၢအလီၢ်လံၤန့ၣ်လီၤ. န့ၣ်လီၤကွၢ်ဖဲ <http://aspe.hhs.gov/poverty/> ဒ်သိးနကကွၢ်ထံကွၢ်ဆး တၢ်န့ၢ်ကျဲလၢတနံၤအံၤ မ့တမ့ၢ် လၢအပူၤကွၢ်တန့ၢ် ဒ်အဘၣ်တၢ်ထုးထီၣ်ဟံၣ်ဖျါအီၤ ဒီဖျိ ကီၢ်အမဲရကၤဆူၣ်ချ့ဒီးပုၤကညီတၢ်တိၤစၢၤမၤစၢၤဝဲၤကျိၤ (U.S. Department of Health and Human Services) အသိးန့ၣ်လီၤ.

- ပဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲလၢအကလီ ဆူပုၤလၢအဒီးန့ၢ်ဘၣ်အဘျးအလဲအါန့ၢ် ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၢ်ကျဲ ခံဘျီန့ၣ်လီၤ.
- ပဟ့ၣ်လီၤတၢ်ကွၢ်ထွဲ လၢတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘျးအလဲအါအါ ဆူပုၤလၢအဒီးန့ၢ်ဘၣ်အဘျးအလဲအါန့ၢ် ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၢ်ကျဲ လွံၢ်ဘျီန့ၣ်လီၤ.
- ပဟ့ၣ်လီၤတၢ်မၤစၢၤလီၤအဘျးအလဲ ဆူပုၤလၢပအၢၣ်လီၤတူၢ်လီၢ်အီၤ ဒ်ကမျၢၢ်တၢ်အုၣ်ကီၤဒီပနံၣ်အသိး လၢပုၤဆါလၢအဒီးန့ၢ်ဘၣ်အဘျးအလဲ အါန့ၢ် ကီၢ်စၢၤဖျိၣ်တၢ်ဖျိၣ်တၢ်ယၢ်တၢ်န့ၢ်ကျဲ လွံၢ်ဘျီန့ၣ်လီၤ.

Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါဝဲၤလီၢ်အံၤ ရူၤလိာ်မၤသကိးတၢ်ဒီး ပုၤဆါခဲလၢ် လၢတၢ်အဲၣ်တၢ်ကွဲၣ်, တၢ်အသူသ့ၣ်လၢကပီၤ, ဒီး တၢ်ယူးယီၣ်ဟံၣ်ကဲ စးထီၣ်လၢ တၢ်ဆါဟံၣ်လီၢ်မံခိၣ် တုၤလီၤဆူ တၢ်ဟ့ၣ်အဘျးအလဲဝဲၤဒီးန့ၣ်လီၤ.

လံာ်ပတံထီၣ်သ့ၣ်တဖၣ်အံၤ တၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့ဖဲ တချုးတၢ်ပျဲထီၣ်တၢ်ဆါဟံၣ် ဒီးဖဲတၢ်ဆဲးလီၤမံၤကတီၢ် ဒ်သိးကရဲၣ်ကျဲၤတၢ်ဟံၣ်ပနီၣ်ဆိ ဒီး တၢ်ကစးထီၣ် တၢ်ပတံထီၣ်အကျိၤအကွၢ်အဂီၢ်လီၤ.

နမ့ၢ်လိၣ်ဘၣ်တၢ်မၤစၢၤလၢတၢ်ကမၤလၢပျဲလိၣ်အဒိအံၤ, အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ်, မ့တမ့ၢ်  
အဲၣ်ဒီးကတိၤသကိးတၢ်လိၤလီၤ ဒီးပုၤလၢအကဲပုၤဆါအခၢၣ်စးန့ၣ်,  
ဝံသးစူၤကိးပတၢ်ပျဲထီၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်ဝဲဒါးတက့ၢ်. ပအိၣ်ဖဲအံၤလၢပကဟ့ၣ်တၢ်မၤစၢၤအဂီၢ်လီၤ.  
နမ့ၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်သံကွၢ်တဖၣ် ဘၣ်ဃးနတၢ်သ့တၢ်ဘၣ်လၢတၢ်ကဟ့ၣ်အဘူးအလဲ မ့တမ့ၢ်  
ဘၣ်ဃးတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤလၢတၢ်ဒီးန့ၢ်အီၤသ့န့ၣ်, ဝံသးစူၤကိးလီၤတဲစိတက့ၢ်. ပမၤသကိးတၢ်ဒီးပုၤဆါတဂၤစ့ၣ်စ့ၣ်  
ဒ်သိးကမၤစၢၤတုၤထီၣ်ဘးပုၤတဂၤစ့ၣ်စ့ၣ် အတၢ်လိၣ်ဘၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်အိၣ်သးတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပတၢ်ပျဲထီၣ်တၢ်ဆါဟံၣ်ကရူၢ်အံၤ အိၣ်လၢကစံးဆၢနတၢ်သံကွၢ်အဂီၢ်ဘၣ်ဃး Medina တၢ်ကွဲးတၢ်ကါဝဲၤလီၢ်  
ကျိၣ်စ့တၢ်မၤစၢၤအတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ, တၢ်ဘူးတၢ်လဲတၢ်ရဲၣ်လီၤကျဲၤလီၤတဖၣ်, တၢ်ကျၢၢ်ဘၢမၤစၢၤတၢ်အုၣ်ကီၤ,  
Medicare ဒီးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ တၢ်သံကွၢ်သံဒီးအဂၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

ဆူညါတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤဘၣ်ဃးဒီးကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီတၢ်တိစၢၤမၤစၢၤအဂီၢ်, ဝံသးစူၤကိး (330) 952-0014 တက့ၢ်.